

Perfect Eyes

60 capsules, Herbal Combination, Stock No. 4075-0

Few of us have perfect eyes. Sunlight, artificial lighting and free radicals can all damage the ocular cells. After middle age, our natural antioxidant production decreases, and the pigments in our eyes change, exposing us to further damage.

NSP Perfect Eyes is formulated to give your eyes the antioxidant and nutritional support they need.

Did you know?

Perfect Eyes is loaded with eye-supporting nutrients. Numerous scientific studies suggest that supplementing with the ingredients in Perfect Eyes may support eye health and protect eye tissue from damage.

The two key ingredients are lutein and N-Acetyl-Cysteine (NAC). Lutein is an important antioxidant that supports the macular region of the eye. NAC promotes the production of glutathione, and also protects existing glutathione in the body. Glutathione is a key antioxidant that protects the eye from harmful free radical damage and nerve cell damage.

Perfect Eyes also contains taurine (an amino acid that protects proteins in the eye lens);

zinc and selenium (powerful antioxidant minerals that are particularly beneficial to older individuals); and quercetin and hesperidin (two bioflavonoids that act as antioxidants to protect against toxic damage to the eye).

NSP Advantage

60 Capsules Herbal Combination. This unique blend contains the most important herbs and nutrients for eye health.

Ingredients: Medicinal Ingredients: Each capsule contains: Eyebright (*Euphrasia officinalis*) herb 100 mg; hesperidin 75 mg; lutein 3 mg (extracted from Marigold [*Tagetes erecta*] flowers); zinc 7 mg (from zinc gluconate); N-Acetyl Cysteine 50 mg; Taurine 50 mg; natural source mixed carotenoids 45 mg; quercetin 26.7 mg; selenium 25 mcg (from amino acid chelate); Turmeric (*Curcuma longa*) root 5.5 mg; Bilberry (*Vaccinium myrtillus*) fruit 5 mg of a 100:1 extract standardized to 25% anthocyanosides

Non-medicinal ingredients: gelatin capsule (gelatin, water), microcrystalline cellulose.

Recommendation: Provides nutritional support for the eyes. Dosage (adults): Take two capsules daily with a meal.

Features & Benefits

- Supports total eye health.
- Fights free radical damage.
- Provides antioxidant protection for aging eyes.
- Supports the health of the macular region of the eye.

Vision Parfaite

60 capsules, Combinaison d'herbes, No de stock 4075-0

Peu d'entre nous jouissent d'une vision parfaite. Le soleil, la lumière artificielle et les radicaux libres peuvent tous endommager les cellules oculaires. Après la cinquantaine, la production naturelle d'antioxydants diminue et les pigments de nos yeux changent, ce qui nous expose à des dommages à venir.

Vision Parfaite de NSP est formulée pour que les yeux profitent du soutien antioxydant et nutritionnel dont ils ont besoin.

Saviez-vous que?

Vision Parfaite est riche de nutriment qui soutiennent les yeux. De nombreuses études scientifiques suggèrent que les ingrédients dans Vision Parfaite peuvent soutenir la santé oculaire et protéger les tissus de l'œil contre les dommages.

Les deux ingrédients-clés sont la lutéine et la cystéine N-acétyl. La lutéine est un important antioxydant qui soutient la région maculaire de l'œil. La cystéine N-acétyl favorise la production du glutathion et protège aussi le glutathion présent dans le corps. Le glutathion est un antioxydant-clé qui protège les yeux contre les dommages des radicaux libres.

Vision Parfaite contient aussi de la taurine (un acide aminé qui protège les protéines de la lentille de l'œil); du zinc et du sélénium

(de puissants minéraux antioxydants qui sont particulièrement bénéfiques pour les personnes vieillissantes); quercitine et hespéridine (deux bioflavonoïdes qui agissent comme antioxydants pour protéger contre les dommages toxiques à l'œil).

Avantages NSP

60 capsules. Combinaison d'herbes. Ce mélange unique contient les herbes et nutriments les plus importants pour la santé des yeux.

Ingrédients: Ingrédients médicinaux: Chaque capsule contient: *Euphrasia officinalis L.* (eufraise) 100 mg; hespéridine 75 mg; lutéine 3 mg (extraite de la fleur de souci [*Tagetes erecta*]); zinc 7 mg (gluconate de zinc; cystéine N-acétyl 50 mg; taurine 50 mg; mélange de caroténoïdes de source naturelle 45 mg; quercitine 26,7 mg; sélénium 25 mcg (chélate d'acide aminé de sélénium); racine de curcuma 5,5 mg (*Curcuma longa L.*); fruit de la myrtille (*Vaccinium myrtillus L.*) 5 mg d'un extrait 100:1 normalisé à 25% d'anthocyanosides. Ingrédients non médicinaux: capsule de gélatine (gélatine, eau), cellulose microcristalline.

Mode d'emploi: Fournit un soutien nutritionnel aux yeux. Posologie (adultes): Prendre deux capsules par jour au repas.

Caractéristiques et Bienfaits

- Soutient la santé des yeux.
- Combat les dommages causés par les radicaux libres.
- Fournit la protection antioxydante aux yeux vieillissants.
- Soutient la santé de la région maculaire de l'œil.